
PROTOKÓŁ NR XXXIII/13 

z posiedzenia XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu19 marca 2013 r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych – 

Pan Józef Biernacki i Pan Kazimierz Turek. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jacek Bachański dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za luty 2013 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2013 – 2042; 

2) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2013 r.; 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

4) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Wyszków na 2014 r. 

środków stanowiących fundusz sołecki; 

5) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyszków w 2013 r.”; 

6) programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wyszków na lata 2013 

-2017; 

7) przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

8) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla ulicy Graficznej oraz części ulic Pułtuskiej 

i Leśnej; 

9) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza 

Kościuszki i ul. Stefana Okrzei; 

10) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla części ulic: Pułtuskiej, 11-go Listopada, 

Zakolejowej, Stefana Okrzei, Serockiej oraz Alei Piłsudskiego; 

11) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Wyszkowa dla obszaru części ul. I Armii Wojska Polskiego i miejscowości Natalin, 

12) uchylenia uchwały nr XXVIII/242/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

25 października 2012 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla kwartału ulic: Generała 

Józefa Sowińskiego, 1 Maja, Prostej i Gen. Wincentego Kowalskiego; 

13) odmowy uwzględnienia wezwania Państwa Hanny i Zdzisława Nizińskich z dnia 

01 lutego 2013r. do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Nr XXVIII/244/12 Rady 
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Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 2012r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

miejscowości Skuszew poprzez wykreślenie zapisu §19 ust. 1 pkt 2 ppkt d, i, j; 

14) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Wyszków; 

15) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Strumykowa – I AWP); 

16) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Letniskowa); 

17) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Sikorskiego); 

18) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Graficzna); 

19) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Graficzna); 

20) zmiany Uchwały Nr XXX/251/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 listopada 

2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2013 w Gminie Wyszków. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Narkotycznych i innych Uzależnień za rok 2012 w Gminie 

Wyszków. 

10. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Socjoterapeutycznej za 2012 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 

Norwida w Wyszkowie za 2012 r. 

12. Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2012. 

13. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

na lata 2012 – 2016. Sprawozdanie za rok 2012. 

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2012 – 

2014. Sprawozdanie za rok 2012. 

15. Zapytania i wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad. 
 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad 

punktu 8.14 – uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków oraz wprowadzenie do porządku obrad w punkcie: 

 8.4.- uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (termomodernizacja budynku Zespołu 

Szkół w Leszczydole-Nowinach); 

 8.5 - uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (termomodernizacja budynku 

Przedszkola Nr 7); 

 8.6 - uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie (termomodernizacja budynku Zespołu 

Szkół w Wyszkowie). 

Po wprowadzeniu powyższych zmian, kolejność podejmowanych uchwał znajdujących się 

w porządku obrad, ulegnie przesunięciu. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -18 przeciw – 0, wstrzym. się – 1), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 



 

 

 

3 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Władysław Dudzik. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Adam Mickiewicz; 

2.  P. Marek Tauter; 

3.  P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 14 lutego 2013 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za luty 2013 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Chodkowski poinformował, że od 2004 roku nie jest monitorowana w Gminie Wyszków 

czystość powietrza. Zwrócił się do rady z prośbą, aby wrócić do tych pomiarów, gdyż jest to 

bardzo ważna sprawa. Na dzień dzisiejszy można zauważyć wzrost liczby zachorowań np. na 

choroby nowotworowe. 

Burmistrz – G. Nowosielski poinformował, że urząd zwróci się do SANEPiD-u najpierw 

z wnioskiem o wycenę takich badań, a następnie o ich przeprowadzenie. 

P. Szczerba spytał, jaki status na dzień dzisiejszy mają tzw. „uchwały śmieciowe”? Czy będą 

wprowadzane jakieś zmiany w tych uchwałach? Czy będzie brana pod uwagę ilość zużytej 

wody w gospodarstwie? Zapytał również co dzieje się na ul. Zakolejowej, ponieważ dochodzą 

do niego głosy, że kostka na chodniku rozchodzi się? Uważa, że nie jest dobrze, że wykonana 

inwestycja już po jednej zimie wymaga remontu. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że sprawy związane z gospodarką odpadami 

poruszane i omawiane są na komisjach oraz dodatkowych spotkaniach z radnymi. Takie 

spotkanie miało miejsce w dniu wczorajszym, gdzie radnym przedstawiono informacje na 

temat wniosków jakie spływają od mieszkańców i spółdzielni mieszkaniowych, a które 

dotyczą spraw związanych z gospodarką odpadami. Na spotkaniu zaproponowano pewne 

zmiany i nowe propozycje, które pozwolą wypracować do najbliższej sesji konkretny pakiet 

osłonowy dla mieszkańców. Przed następną sesją na pewno zostanie dodatkowo 

zorganizowane spotkanie z radnymi w tej sprawie.  Co do ul. Zakolejowej, to na pewno 

zostaną wyciągnięte wnioski w stosunku do wykonawcy, a usterki będą realizowane 

w ramach gwarancji. 

P. Kuchta – Sołtys Leszczydołu Starego podziękował naczelnikowi Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej oraz Straży Miejskiej za szybką reakcję w związku ze 

zgłoszeniem, dotyczącym wyłapania bezdomnego psa. Zwrócił się również z prośbą o pomoc 

w sprawie ewentualnych podtopień, które mogą wystąpić w okolicach Leszczydołu Starego.  
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P. Wróbel poinformował, że w planie pracy Komisji Rozwoju Miasta i Wsi na 2013 r., 

znalazł się punkt dotyczący poprawy odwodnienia rowów i przepustów gminnych oraz 

bezpieczeństwa przeciwpowodziowego na terenie gminy. 
 

Ad. 8. 

1) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2042. Poinformował, że 

w związku z wejściem w życie Rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej, dostosowano prognozę do obowiązującego wzoru. Zgodnie 

z aktualnym stanem prawnym, prognozą objęto lata 2013 – 2021. Następnie poinformował, że 

w związku z planowaną zmianą w wydatkach na przedsięwzięcia zapisane w WPF Gminy 

Wyszków, istnieje konieczność aktualizacji załącznika Nr 2 do WPF. Planowane zmiany 

dotyczą następujących zapisów:  

 Poprawa atrakcyjności terenów inwestycyjnych w Wyszkowie (+30.000 zł); 

 Budowa ul. Stefana Okrzei (+1.483.437 zł); 

 Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej G.W. poprzez 

kompleksową termomodernizację placówek oświatowych (+1.100.000 zł). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/304/13 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2042.  
 

2) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2013 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane 

w budżecie to m.in.: 

 wzrost dochodów o subwencję oświatową (+ 410.767 zł); 

 wzrost dochodów o dotację na budowę ul. Okrzei (+1.483.437 zł); 

 wzrost dochodów o dotację na budowę "Świetlicy Wiejskiej" (+244.351 zł); 

 wzrost wydatków na poprawę efektywności energetycznej - termomodernizacja 

budynków w jednostkach oświatowych (+1.100.000 zł); 

 wzrost wydatków na projekty dróg i ulic na terenie Gminy Wyszków (+90.000 zł); 

 wzrost wydatków na poprawę atrakcyjności terenów inwestycyjnych (obwodnica) 

(+30.000 zł); 

 zmniejszenie wydatków na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. I AWP (zmniejszenie 

w wyniku rozstrzygnięcia przetargu o -400.000 zł); 

 zmniejszenie wydatków na budowę wodociągu i kanalizacji sanitarnej na terenie 

scalenia (zmniejszenie w wyniku rozstrzygnięcia przetargu o -1.000.000 zł); 

 wzrost wydatków budowę budynku klubo - kawiarni "Świetlica wiejska" 

w miejscowości Leszczydół Działki (+380.000 zł); 
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 wzrost wydatków na przebudowę ul. 11 Listopada w Wyszkowie – wykonanie projektu 

(+80.000 zł); 

 wzrost wydatków na modernizację Przedszkola Nr 7 – adaptacja dwóch sal 

znajdujących się w ZOPO (+200.000 zł); 

 wzrost wydatków na remonty dróg (nakładki asfaltowe – ul. 3 Maja, Sienkiewicza 

+173.118 zł); 

 wzrost wydatków na zakup kosiarki dla WOSIR (+32.000 zł); 

 wydatki na rzecz Powiatu: +820.000 zł na ul. I AWP (planowano wcześniej 1.000.000 

zł) oraz na remonty dróg powiatowych (natryski + 150.000 zł); 

 wzrost wydatków na budowę ul. Okrzei  (+1.483.437 zł). 

W drodze autopoprawki Burmistrza, w projekcie uchwały, dodano § 3, ustalający wysokość 

deficytu oraz przychody z których zostanie on sfinansowany.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki oraz poprosił, 

aby w najbliższym czasie, przy realizacji następnych inwestycji, została wzięta pod uwagę 

lista rezerwowa inwestycji, która została utworzona przez Komisje Finansów i Gospodarki 

przy tworzeniu budżetu na 2013 rok.  

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/305/13 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków 

na 2013 rok. 
 

3) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że pomoc finansowa zostanie 

przeznaczona powiatowi na przebudowę ul. I AWP (820.000 zł) oraz na remont dróg 

powiatowych, położonych na terenie Gminy Wyszków (150.000 zł). 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/306/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

4) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie. Poinformował, że powyższa pożyczka w wysokości do 461.000 zł, zostanie 

przeznaczona na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. „Termomodernizacja budynku 

Zespołu Szkół w Leszczydole-Nowinach”. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/307/13 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie. Poinformował, że powyższa pożyczka w wysokości do 563.000 zł, zostanie 

przeznaczona na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. „Termomodernizacja Przedszkola 

Nr 7”. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/308/13 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Warszawie. Poinformował, że powyższa pożyczka w wysokości do 800.000 zł, zostanie 

przeznaczona na dofinansowanie realizacji inwestycji pn. „Termomodernizacja budynku 

Zespołu Szkół w Wyszkowie”. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/309/13 w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

7) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie Gminy Wyszków na 2014 r. środków stanowiących fundusz sołecki. 

Poinformował, że jeżeli Rada Miejska wyraża zgodę na utworzenie takiego funduszu na 

2014 r., to jest zobowiązana do końca marca br. podjąć uchwałę w tej sprawie. Fundusz ten 

funkcjonuje kolejny już rok i pozwala na zrealizowanie drobnych inwestycji poszczególnym 

sołectwom z terenu Gminy Wyszków. Dodał, że powyższy projekt uchwały został 

szczegółowo omówiony na merytorycznych Komisjach Stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/310/13 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie Gminy Wyszków na 2014 r. środków stanowiących fundusz sołecki. 
 

8) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wyszków w 2013 r.”. Poinformował, że zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt, Rada Miejska 
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jest zobowiązana do przyjęcia powyższego Programu. Celem Programu jest zapobieganie 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyszków oraz opieka nad bezdomnymi zwierzętami. 

Dodał, że powyższy projekt uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznych 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej. Przeprosił za błędy i pomyłki, które znalazły się 

w powyższym projekcie.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz spytał, czy nie byłoby celowe przekazywanie projektów uchwał 

również sołtysom? Mogliby oni zapoznawać się z proponowanymi w uchwałach 

rozwiązaniami i ewentualnie zgłaszać swoje uwagi. 

Burmistrz – G. Nowosielski poinformował, że wszystkie projekty uchwał umieszczane są na 

BiP urzędu. Można je stamtąd ściągać i konsultować z urzędem. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/311/13 w sprawie w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wyszków w 2013 r.” 
 

9) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wyszków na lata 2013 -2017. Poinformował, że 

uchwalenie takiego programu jest obowiązkiem ustawowym gminy i jest on uchwalany na 

okres 5 lat. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznych 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że pomimo zapisu w § 7 powyższej uchwały, 

mówiącego, że w latach 2013 – 2017 gmina nie planuje budowy mieszkań komunalnych, 

urząd zastanowi się jednak nad budową takich mieszkań. Spowodowane jest to m.in. tym, że 

już od 2001 r. gmina nie budowała takich mieszkań, a potrzeby rosną. Nie oznacza to jednak, 

że w gminie nie realizowano polityki mieszkaniowej. W ostatnich latach wybudowano 

176 mieszkań w formule TBS-u, ale są to mieszkania dla osób ze stałym dochodem. Gmina 

powinna jednak zrobić coś dla osób mniej zamożnych, które nie mogą skorzystać z formuły 

mieszkań w TBS-ie. Pojawił się pomysł, który będzie sprawdzany, a który przewiduje 

możliwość wybudowania na ul. Serockiej budynku komunalnego, liczącego dwadzieścia 

kilka mieszkań. Propozycja tego pomysłu zostanie przygotowana i przedstawiona radnym 

w ciągu kilku najbliższych miesięcy. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wyszków na lata 2013 -2017. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/312/13 w sprawie programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wyszków na lata 2013 -2017. 
 

10) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że uchwała dotyczy przejęcia zadania 

od powiatu, polegającego na utrzymaniu czystości dróg powiatowych na terenie Gminy 

Wyszków. Szczegółowe prawa i obowiązki stron, terminy przekazania środków finansowych 

na realizację tego zadania, zostaną określone w porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą 

Wyszków a Powiatem Wyszkowskim. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo 

omówiony na merytorycznych Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka spytał, czy w zakresie podjętej uchwały mieści się również 

koszenie i grabienie trawy oraz wycinanie krzaków rosnących na poboczach dróg? 

P. Mikołajczyk poinformował, że jak tak. Wszystkie te czynności będą wykonywane 

w ramach podjętej uchwały i podpisanego porozumienia. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/313/13 w sprawie przejęcia zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 

11) P. Kozon - Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Wyszkowa dla ulicy Graficznej oraz części ulic Pułtuskiej 

i Leśnej. Poinformowała, że urząd kończy szeregowanie zabudowy w dzielnicy 

przemysłowej. Jest to ostatnia część miasta, która takiego planu nie ma i jest to ostatni plan 

z kategorii przemysłowej. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

merytorycznych Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Abramczyk poinformował, że mieszkańcy z dzielnicy przemysłowej wystąpili do 

Burmistrza zaniepokojeni budową zakładu produkcji biomasy z odpadów komunalnych na ich 

terenie. Spytał, jak wygląda ta sprawa w rzeczywistości i jak to się ma do sporządzenia 

nowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w tym rejonie? 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że podjęcie przedstawionego planu da lepsze 

możliwości zagospodarowania nieruchomości w tej części dzielnicy przemysłowej, chociażby 

pod kątem dopuszczenia powstawania tam inwestycji szczególnie uciążliwych dla 

środowiska. Wszyscy chcą i dążą do tego, aby opłata z tytułu zagospodarowania odpadów 

komunalnych była jak najniższa. Należy przypomnieć, że w cenę tej opłaty wchodzi również 
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wywóz śmieci, które nie zostały posegregowane, do jedynej instalacji znajdującej się 

w Ostrołęce. Niestety transport odpadów znacznie podwyższa te opłaty. W związku z tym, 

urząd stara się wspierać wszystkie te inicjatywy, również prywatnych inwestorów, które 

polegają na zamyśle wybudowania takiej instalacji w Wyszkowie. Wniosek o możliwość 

wybudowania instalacji do zagospodarowania odpadów, złożyła firma Błysk-Bis. Lokalizacja 

tej instalacji w dzielnicy przemysłowej jest jak najbardziej wskazana, gdyż to właśnie 

dzielnica przemysłowa jest zakwalifikowana zgodnie obowiązującym planem, jako miejsce 

gdzie można realizować inwestycje szczególnie uciążliwe. Wszystkie instytucje 

i odpowiednie służby czuwają nad realizacją takich inwestycji i na pewno nikt nie dopuści do 

tego, aby powstał tam zakład w którym będą gryzonie, szczury czy inne uciążliwości. Jeżeli 

firma Błysk-Bis chce na własny koszt, na własne ryzyko i na własną odpowiedzialność 

budować taką instalację, to urząd powinien wspierać taką inicjatywę, bo będzie się to wiązało 

z obniżeniem mieszkańcom gminy, opłat za gospodarowanie odpadami. Każdy ma również 

prawo nie zgodzić się z takim rozstrzygnięciem i złożyć protest. Te protesty przekazywane są 

do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i tam będą rozpatrywane.  

P. Abramczyk spytał, czy nie należałoby zorganizować wyjazdu do istniejącej już  instalacji, 

aby porozmawiać z mieszkańcami, pracownikami, sprawdzić i przekonać się jak 

w rzeczywistości wygląda funkcjonowanie takiej instalacji? 

Burmistrz – G. Nowosielski uważa, że składane protesty społeczne są rzeczą naturalną 

i zjawiskiem powszechnie spotykanym. Są one kierowane do odpowiednich organów i nie 

zawsze te organy podzielają obawy społeczeństwa i postępują zgodnie z wolą protestujących. 

Jest rzeczą oczywistą, że ewentualne powstanie takiego zakładu utylizacji wiąże się ze 

spełnieniem wszystkich norm przewidzianych prawem. Ustalona cena za odpady komunalne 

w Gminie Wyszków jest jedną z wyższych w powiecie wyszkowskim, ale tylko ze względu 

na to, że gmina nie będzie dopłacać do odpadów z własnych środków, przeznaczonych np. na 

inwestycje. Ponadto Burmistrz uważa, że warto zorganizować wyjazd do konkretnej 

miejscowości, gdzie znajduje się instalacja do zagospodarowania odpadów, zaprosić na 

wyjazd radnych, przedstawicieli mediów oraz przedstawicieli protestujących. Stwierdził, że 

powstanie takiego zakładu w Wyszkowie, dałoby szansę obniżenia ceny za śmieci. Jest wola 

radnych, aby wprowadzić programy osłonowe dla rodzin wielodzietnych i dla innych, ale te 

ulgi będą musiały zostać pokryte z budżetu gminy. Burmistrz uważa, że na terenie gminy nie 

ma innego miejsca, które byłoby bardziej odpowiednie do tego, aby tam właśnie powstał 

zakład utylizacji. Tu od lat 50-tych jest dzielnica przemysłowa i wszyscy sobie zdają z tego 

sprawę, że tu będzie przemysł, będą fabryki i inne zakłady przemysłowe. Wokół miasta 

tereny są już zabudowane, a inwestorzy nie będą zainteresowani terenami, gdzie nie ma 

żadnych mediów.  

P. Wyszyński przekazał głos P. Prusinowskiemu – Przewodniczącemu Osiedla Nr 3. 

P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 uważa, że jeżeli zapadnie zgoda na 

wybudowanie instalacji do zagospodarowania odpadów, to koniecznie należy dopilnować 

prawidłowości realizacji tej inwestycji. Brak takiej kontroli jest przyczyną np. złego 

funkcjonowania istniejącej już na tym terenie firmy, która zajmuje się gospodarowaniem 

odpadami (nieutwardzony teren powoduje brudzenie ulicy, bałagan na placu itp.). 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/314/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla ulicy 

Graficznej oraz części ulic Pułtuskiej. 
 

12) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza 

Kościuszki i ul. Stefana Okrzei. Poinformowała, że powierzchnia terenu objętego planem 

wynosi ok. 6 ha. Podstawowym zadaniem planu będzie określenie warunków zabudowy 

i zasad zagospodarowania terenu. Przystąpienie do sporządzenia powyższego planu pozwoli 

określić nowe przeznaczenie dla przedmiotowego terenu (usługi sportu, turystyki i rekreacji) 

oraz pozwoli wyznaczyć warunki zabudowy i zasady zagospodarowania terenu dla zabudowy 

wielorodzinnej. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

merytorycznych Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że założenia planu były szczegółowo omawiane 

na spotkaniu z radnymi. Najważniejsze założenia tego projektu to: 

 dopóki nie zostanie wybudowana nowa baza sportowa, która zapewni wszystkim 

grupom sportowym korzystanie ze stadionu - nie zostanie zlikwidowana obecna baza 

sportowa; 

 wybudowanie bazy sportowej przez PZPN i uzyskanie zgody na korzystanie z tej 

infrastruktury przez wszystkich zaineresowanych z terenu Gminy Wyszków. 

Burmistrz poinformował, że Wyszków odwiedził wiceprezes PZPN – P. Kosecki celem 

obejrzenia nieruchomości przeznaczonych pod infrastrukturę sportową. Została mu 

przekazana również prezentacja Wyszkowa wraz z mapami tego terenu. P. Kosecki poprosił 

o wrysowanie w mapę czterech boisk, hali sportowej oraz obiektu hotelowego. PZPN będzie 

rozpatrywał najkorzystniejszą dla siebie lokalizację bazy sportowej. Należy jednak pamiętać, 

że nie tylko Gmina Wyszków, ale również dwie gminy warszawskie ubiegają się o stworzenie 

takiej bazy na swoim terenie.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/315/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza 

Kościuszki i ul. Stefana Okrzei. 
 

13) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu miasta Wyszkowa dla części ulic: Pułtuskiej, 11-go Listopada, 

Zakolejowej, Stefana Okrzei, Serockiej oraz Alei Piłsudskiego. Poinformowała, że 

powierzchnia terenu objętego planem wynosi ok. 40,7 ha. Podstawowym zadaniem planu 

będzie określenie warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie 

obowiązujący plan przewiduje na tym terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 
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i wielorodzinną, usługowo – mieszkaniową, zabudowę usługową. Ponadto występuje tu teren 

usług skoncentrowanych, usług z dopuszczeniem działalności rzemieślniczej, usług oświaty 

oraz zieleni parkowej z dopuszczeniem działalności usługowej. Nowy plan zagospodarowania 

pozwoli realizować na tym terenie zabudowę mieszkaniowo – usługową, usługowo – 

mieszkaniową, przemysłowo – produkcyjno – usługową, usług oświaty. Ponadto wprowadzi 

teren zieleni urządzonej oraz pozwoli stworzyć nowy układ komunikacyjny uwzględniając już 

istniejący. Projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na merytorycznych 

Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/316/13 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu miasta Wyszkowa dla części ulic: Pułtuskiej, 11-go Listopada, 

Zakolejowej, Stefana Okrzei, Serockiej oraz Alei Piłsudskiego. 
 

14) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru części ul. I Armii 

Wojska Polskiego i miejscowości Natalin. Poinformowała, że podjęcie powyższej uchwały 

jest konsekwencją uchwały podjętej w 2011 roku, dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

planu zagospodarowania dla przedstawionego wyżej terenu. Powyższy plan określa warunki 

zabudowy i zasady zagospodarowania terenu zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej 

i zagrodowej, mieszkaniowo-usługowej, usługowo-mieszkaniowej, terenu przemysłowo-

produkcyjno-usługowego, terenu upraw rolnych oraz terenu obsługi technicznej miasta. 

Projekt planu wykładany był dwukrotnie. Do projektu planu wpłynęły 24 uwagi. Ostatecznie 

pozostało 11 uwag, które nie zostały przez Burmistrza uwzględnione. P. Kozon 

poinformowała, że zgodnie z przepisami, wszystkie zgłoszone uwagi, które nie zostały 

uwzględnione przez Burmistrza muszą zostać przegłosowane przez radę. Następnie P. Kozon 

omówiła zgłoszone uwagi. 

 



 
Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru części 

ul. I Armii Wojska Polskiego i miejscowości Natalin. 

 

L.p. 
Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej              

i adres zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia projektu planu dla 

nieruchomości, której dotyczy 

uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza 

Wyszkowa w 

sprawie rozpatrzenia 

uwagi 

Rozstrzygnięcie 

Rady Miejskiej 

w Wyszkowie 

w sprawie 

rozpatrzenia uwagi 
Głosowanie radnych  

uwaga 

uwzględni

ona 

uwaga 

nieuwzględ

niona 

uwaga 

uwzględni

ona 

uwaga 

nieuwzgl

ędniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 12.03. 

2012r. 

Monika Salwin 

Leszczydół Stary 24 

07-202 Wyszków 

Brak zgody na realizację 

drogi KDD12 

1687 

1688 

1689 

Natalin 

MNU12, KDD12   

+ 

  

+ 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

2. 20.03. 

2012r. 

Uwaga zbiorowa  

mieszkańców 

miejscowości 

Natalin, 07-200 

Wyszków: 

Duchnowscy Adam, 

Urszula, ul 

Wyszkowska 4a 

Kozioł Jarosław, 

Monika  

ul.Wyszkowska 8 

Rasin Ryszard, 

Maria 

ul.Wyszkowska 6 

Zacharski Bogusław 

ul.Wyszkowska 7 

Mróz Marianna, 

Jerzy 

ul.Wyszkowska 4 

Winiarscy Andrzej, 

Agnieszka 

ul.Wyszkowska 82/2 

1) Projekt planu jest 

niezgodny ze Studium 

ponieważ w Studium 

planowana droga 

KDGP1 ma szerokość 

30m a nie 60m 

szerokości jak w 

projekcie planu. 

Dodatkowo w Studium 

nie ma naniesionego 

zjazdu z drogi KDGP1 

na drogę KDL6. 

 

2) Mieszkańcy nie 

zostali powiadomieni o 

przygotowaniu planu w 

sposób zwyczajowo 

przyjęty w Natalinie w 

tzw. „kuli”. Informacja 

na stronie internetowej 

miasta oraz w prasie 

lokalnej była 

28/3 

46/2 

49/1 49/2 

51 

52  53/1 

53/2 

66 

81/2 

82/2 

82/3 

82/8 

82/11 

83 

Natalin 

 

 

 

 

 

28/3 – MR3, R1 

46/2 – MR3, R1 

49/1, 49/2 - MR3, R1 

51 – MR3, KDGP1 

52, 53/1 – MR3, KDGP1 

53/2 – MR, KDGP1 

66 – MNU20 

81/2 – MNU17 

82/2 – MNU17, KDGP1 

82/3 – MNU17, KDGP1 

82/8 – MNU17, KDGP1 

82/11 – MNU17 

  83 – MNU17, KDGP1, 

  KDD16 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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Zalewscy Dominik, 

Marta 

Kukwa Sławomir 

ul.Wyszkowska 15a 

Szamańscy Edward, 

Krystyna 

ul.Wyszkowska 17 

Kulesza Grażyna, 

Dariusz 

Pakieła Sławomir 

ul.Szkolna 2 

Karaśkiewicz 

Jolanta, Olga, 

Paulina 

ul.Wyszkowska 25 

Kwiecińska Ewa, 

Artur, Karp Jan 

ul.Wyszkowska 26 

Szamańska Cecylia 

ul.Wyszkowska 28 

Szulc Mariusz 

ul.Wyszkowska 33 

Zdunek Danuta, 

Sławomir 

ul.Wyszkowska 36 

Seroka Henryka 

ul.Wyszkowska 39 

Stalmach Elżbieta, 

Bednarska Anna, 

Tarnarzewscy 

Sabina, Barbara, 

Jarosław 

ul.Wyszkowska 79 

Karolkiewicz Ewa, 

Stanisław 

ul.Wyszkowska 57 

Aksamitowscy 

Stanisława, Renata, 

Mariusz, Agata, 

Skwierczyńska 

niewystarczająca. 
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Grażyna 

ul.Wyszkowska 54 

Kłos Kamil  

ul.Wyszkowska 52 

Jagielscy Marzena, 

Adam, Krystyna, Jan 

ul.Wyszkowska 48 

Deluga Barbara, 

Wacław, Paweł, 

Aneta, Wioleta, 

Kozioł Sabina, 

Marian 

ul.Wyszkowska 20 

Karaśkiewicz 

Tadeusz, Nina 

ul.Wyszkowska 15 

Borowy Ryszard, 

Borowa Sabina 

ul.Wyszkowska 50 

Sawera Cezary, 

Janina 

ul.Wyszkowska 47 

Wiśniewscy Roman, 

Elżbieta 

ul.Wyszkowska 42a 

Zalewscy Halina, 

Mirosław 

ul.Wyszkowska 38 

Ziętara Wojciech, 

Katarzyna 

3. 20.03. 

2012r. 

Paweł Niedźwiedź 

ul. Moniuszki 13 

07-200 Wyszków 

Brak zgody na 6m 

poszerzenie ulicy 

Niedźwiedziej KDD18 

przy wschodn. granicy 

planu. Poszerzenie pod 

drogę powinno być 3m 

po stronie działki 91 

oraz 3m po stronie 

gminy Brańszczyk. 

91 

Natalin 

MNU19 oraz w mniejszej części 

pod drogi:KDD17,  KDD18 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 



 

 

 

15 

Uwagi po II wyłożeniu: 

L.p. 
Data 

wpływu 

uwagi 

Nazwisko i imię, 

nazwa jednostki 

organizacyjnej  i 

adres zgłaszającego 

uwagi 

Treść uwagi 

Oznaczenie 

nieruchomości, 

której dotyczy 

uwaga 

Ustalenia projektu planu dla 

nieruchomości, której 

dotyczy uwaga 

Rozstrzygnięcie 

Burmistrza Wyszkowa 

w sprawie 

rozpatrzenia uwagi 

Rozstrzygnięcie 

Rady Miejskiej w 

Wyszkowie w 

sprawie 

rozpatrzenia uwagi 
Głosowanie radnych 

uwaga 

uwzględni

ona 

uwaga 

nieuwzględni

ona 

uwaga 

uwzględni

ona 

uwaga 

nieuwzglę

dniona 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 

1. 17.12. 

2012 

Danuta Pietrzyk 

Ul. Szkolna 6 m 11 

07-200 Wyszków 

 

Jadwiga Kotas 

Ul. Białostocka 75 

07-200 Wyszków 

 

Skorygować linie 

zabudowy tak aby 

kończyły się równo z 

granicą naszej działki 

 

1606/5 

1656 

 

R2, MNU10 

  

 

+ 

  

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

2. 17.12. 

2012 

Danuta Pietrzyk 

Ul. Szkolna 6 m 11 

07-200 Wyszków 

 

Jadwiga Kotas 

Ul. Białostocka 75 

07-200 Wyszków 

 

Objęcie zabudową 

naszych 

nieruchomości. 

 

1320 

1390 

 

R1 

  

+ 

  

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 

3. 23.11 

2012 

Anna Rzemek 

Ul. Studzienna 12 

07-200 Natalin 

Protest w sprawie 

przebiegu północnej 

obwodnicy 

Wyszkowa. Planowana 

obwodnica przebiega 

za blisko mojego 

budynku 

mieszkalnego. 

 

111 

 

UMN6, KDGP1 

  

+ 

  

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” - 0 
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4. 04.01 

2013 

Tadeusz i Adela 

Borowy 

Ul. Nadgórze 32 

07-200 Wyszków 

 

Krzysztof i Janina 

Bajorek 

Ul. Wąska 5 

07-200 Wyszków 

 

Bogdan Lipski 

Ul. Białostocka 58 

07-200 Wyszków 

 

Jadwiga Kotas 

Ul. Białostocka 75 

07-200 Wyszków 

 

 

 

 

Stanisława Żuchowska 

Ul. Studzienna 1a 

07-200 Wyszków 

 

 

 

Elżbieta Bartczak 

Leszczydół Pustki 42 

07-200 Wyszków 

 

Andrzej Piórkowski 

Ul. Studzienna 2a 

07-200 Wyszków 

 

Hanna Nowakowska 

Ul. Plażowa 7 

07-200 Wyszków 

1) zaprojektowanie 

drogi KDGP1 przez 

grunty leśne po 

uprzedniej zmianie 

Studium, ewentualnie 

w razie 

nieuwzględnienia 

powyższej uwagi 

wnosimy o 

zaprojektowanie 

rozwiązania 

komunikacyjnego 

umożliwiającego 

bezkolizyjny przejazd 

dużymi maszynami 

rolniczymi z działek 

znajdujących się po 

jednej stronie 

projektowanej drogi 

KDGP1 do działek 

położonych po drugiej 

stronie tej drogi. 

 

2) zmiana przeznaczenia w 

projekcie planu 

wymienionych w uwadze 

działek na funkcje 

mieszkaniowe – po 

uprzedniej zmianie 

Studium 

1600/1, 1600/3 

1600/5, 1502 1249 

 

 

 

1647, 1402 

1410, 1433 

1663  

 

 

1532/1 1532/3 1534 

1363, 1539/3 1369, 

1539/1 1432 

 

1606/5, 1606/3 

1606/1, 1508 

1320, 1255 

1636, 1560 

1390, 1302 

 

 

1325, 1327 

 

 

 

 

 

1329/1, 1330/3 

 

 

 

1326 

 

 

 

 

 

1498, 1595 

R1, R2, KDGP1, KDL-1, 

KDL-4, MR1, MN2, 

MNU9, MNU-10, MNU11 

  

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

  

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 14 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 15 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 0 
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Jacek Nowakowski 

Ul. Plażowa 7 

07-200 Wyszków 

 

Jerzy Obrostek i 

spadkobiercy 

Ul. Daszyńskiego 

07-200 Wyszków 

dzierżawca Jacek 

Nowakowski 

 

Roman Orszulak 

Ul. Białostocka 35 

07-200 Wyszków 

 

Janusz Karpiński 

Ul. Mazowiecka 2 

07-200 Wyszków 

594 

 

 

 

1514 

 

 

 

 

 

 

1474/2 

 

 

 

 

1497 

5. 07.01 

2013 

Tadeusz i Adela 

Borowy 

Ul. Nadgórze 32 

07-200 Wyszków 

 

Danuta 

Składanowska 

I Armii Wojska 

Polskiego 22 

07-200 Wyszków 

 

Jolanta Przedpełska-

Rejman 

Ul. Jana Matejki 5 

07-200 Natalin 

 

Krzysztof 

Przedpełski 

Ul. Jana Matejki 4 

07-200 Natalin 

 

1) zaprojektowanie 

drogi KDGP1 przez 

grunty leśne po 

uprzedniej zmianie 

Studium, ewentualnie w 

razie nieuwzględnienia 

powyższej uwagi 

wnosimy o 

zaprojektowanie 

rozwiązania 

komunikacyjnego 

umożliwiającego 

bezkolizyjny przejazd 

dużymi maszynami 

rolniczymi z działek 

znajdujących się po 

jednej stronie 

projektowanej drogi 

KDGP1 do działek 

położonych po drugiej 

stronie tej drogi. 

1600/1, 1600/3 

1600/5, 1502 1249 

 

 

 

1601/5, 1503 

1315, 1256 

1601/3, 1601/1 

 

 

 

1527, 1479 

1577/3, 1576/5 

 

 

 

1226, 1478 

1575/5 

 

 

 

 

R1, R2, KDGP1, KDD11, 

KDL1, KDL4, MN1, MN2,  

MNU8, MNU9, MNU10 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

+ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 16 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 1 
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Bogusława 

Kowalska 

Ul. Letnia 8 

07-200 Wyszków 

 

 

Krzysztof Obrostek 

Ul. Białostocka 87 

07-200 Wyszów 

 

 

Eugeniusz Suchenek 

Turzyn 21 

07-221 Brańszczyk 

 

 

2) zmiana przeznaczenia 

w projekcie planu 

wymienionych w 

uwadze działek na 

funkcje mieszkaniowe – 

po uprzedniej zmianie 

Studium 

1248, 1312 

1501, 1599/1 

1599/4, 1599/5 

1599/7, 1599/9 

 

 

1248, 1312 

1501, 1599/1 

1599/4, 1599/5 

1599/7, 1599/9 

 

1356, 1528/1 

1528/3, 1274 

1528/1, 1626/1 

 

 

 

+ 

 

 

+ 

 

 

„za” nieuwzględnieniem 

uwagi – 14 

„przeciw” – 0 

„wstrzym.się” – 1 

 

 

 

 

 



P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/317/13 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru części ul. I Armii 

Wojska Polskiego i miejscowości Natalin. 
 

P. Bachański - Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.40. 

Po przerwie P. Bachański  wznowił obrady sesji. 
 

15) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 

XXVIII/242/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

kwartału ulic: Generała Józefa Sowińskiego, 1 Maja, Prostej i Gen. Wincentego 

Kowalskiego. Poinformowała, że powyższy plan koliduje z dwiema planowanymi 

inwestycjami, tzn. z budową bloku mieszkalnego przez Spółdzielnię Mieszkaniową 

„Przyszłość” oraz rozbudową dawnej przychodni zdrowia przez przedsiębiorcę P. Łukasiuka. 

W związku z powyższym, Burmistrz proponuje, aby dostosować zapisy planu w taki sposób, 

aby m.in. te inwestycje mogły zostać zrealizowane. W podjętym w 2012 roku planie (plan nie 

został jeszcze opublikowany w Dz. Urzędowym Woj. Mazowieckiego), teren na którym 

spółdzielnia mieszkaniowa planuje budowę bloku, przeznczony jest pod tereny zieleni 

(powinien być teren pod zabudowę wielorodzinną), natomiast teren, na którym ma zostać 

rozbudowana przychodnia, to teren zabudowy mieszkaniowo – usługowej (powinien być 

teren zabudowy usługowo -  mieszkaniowej). Projekt powyższej uchwały został szczegółowo 

omówiony na merytorycznych Komisjach Stałych Rady Miejskiej.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Szczerba spytał jakie koszty poniesie gmina w związku ze zmianą tej uchwały? 

P. Kozon poinformowała, że 3.500 zł (koszty projektanta) + 400 zł (koszty ogłoszenia). 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/317/13 w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/242/12 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla kwartału 

ulic: Generała Józefa Sowińskiego, 1 Maja, Prostej i Gen. Wincentego Kowalskiego. 
 

16) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania 

Państwa Hanny i Zdzisława Nizińskich z dnia 01 lutego 2013r. do usunięcia naruszenia 

prawa w uchwale Nr XXVIII/244/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

25 października 2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew poprzez wykreślenie zapisu 

§19 ust. 1 pkt 2 ppkt d, i, j. Poinformowała, że w wezwaniu z dnia 01 lutego 2013r. Państwo 

Hanna i Zdzisław Nizińscy wezwali Radę Miejską w Wyszkowie do usunięcia naruszenia 

prawa w uchwale Nr XXVIII/244/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 

2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Wyszków dla miejscowości Skuszew, polegającej na bezprawnym ograniczeniu prawa 

własności przysługującego wzywającym poprzez wykreślenie zapisu §19 ust. 1 pkt 2 ppkt d, 

i, j oraz stwierdzenie ich nieważności jako niezgodnych z art. 140 kc oraz art.21 ust. 1 oraz 

art.64 Konstytucji naruszających prawo własności i uniemożliwienie swobodnego, 

zakreślonego granicami prawa, dysponowania nieruchomościami oraz naruszenie art. 1 ust. 2 

pkt 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 

w ten sposób że kwestionowany przepis w sposób nieuzasadniony przedkładając interes 

publiczny ponad interes prywatny nie uwzględnia prawa własności nieruchomości, do której 

się odnosi, oraz naruszenie art.12 prawa wodnego. W dniu 11 czerwca 2012 roku Pan 

Zdzisław Niziński wniósł uwagę do wyłożonego projektu planu dotyczącą usunięcia 

następujących zapisów: 1) zakazu budowy ogrodzeń, 2) ustalenia ogólnodostępnego 10-

metrowego pasu wokół istniejącego zbiornika wodnego mierzonego od krawędzi brzegu 

zbiornika oraz 3) zakazu sytuowania reklam, nośników reklamowych, szyldów, nośników 

szyldów oraz bannerów. Uwaga nie została uwzględniona przez Burmistrza Wyszkowa. 

Powyższej uwagi nie uwzględniła również Rada Miejska podejmując uchwałę w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

miejscowości Skuszew. Główną przyczyną nieuwzględnienia przedmiotowej uwagi przez 

Burmistrza Wyszkowa i Radę Miejską w zakresie niniejszego wezwania, jest położenie 

jednostki planistycznej 1US/UT w: 

 obszarze zagrożenia powodziowego – zasięg wielkiej wody o prawdopodobieństwie 1% , 

 terenie podmokłym,  

 obszarze Natura 2000, 

 projektowanym parku krajobrazowym.  

Ponadto w jednostce planistycznej 1US/UT występuje obszar wymagający rekultywacji oraz 

stanowisko archeologiczne. Wskazane w planie ustalenia zagospodarowania terenów 

podlegających ochronie i ustalonych na podstawie odrębnych przepisów, w tym dla 

powyższej jednostki, zostały uzgodnione z organami i instytucjami właściwymi w sprawie. 

Zgodnie z art. 3 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (Dz. U. z 2012 r., poz. 647 z późn. zm.) „kształtowanie i prowadzenie polityki 

przestrzennej na terenie gminy, w tym uchwalanie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, z wyjątkiem morskich wód wewnętrznych, morza terytorialnego i wyłącznej 

strefy ekonomicznej oraz terenów zamkniętych, należy do zadań własnych gminy”. 

Natomiast art. 6 ust. 1 przywołanej wyżej ustawy mówi, że „ustalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego kształtują, wraz z innymi przepisami, sposób wykonywania 

prawa własności nieruchomości”.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 
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P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Rojek uważa, że inwestor wykorzystał okres między złożeniem odwołania a sesją i w tym 

czasie ogrodził teren.  

P. Kozon poinformowała, że jeżeli teren został ogrodzony już po podjęciu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

miejscowości Skuszew, to jest to niezgodne z prawem . 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/318/13 w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania 

Państwa Hanny i Zdzisława Nizińskich z dnia 01 lutego 2013r. do usunięcia naruszenia 

prawa w uchwale Nr XXVIII/244/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

25 października 2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew poprzez wykreślenie zapisu 

§19 ust. 1 pkt 2 ppkt d, i, j. 
 

17) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej położonej w Wyszkowie przy 

ul. Strumykowej i I AWP o powierzchni 980 m². Cena za m² w/w nieruchomości ustalona 

przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 175,61 zł, natomiast proponowana przez 

Burmistrza cena sprzedaży tej nieruchomości, to 177 zł/m². 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/319/13 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

18) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej położonej w Wyszkowie przy 

ul. Letniskowej o powierzchni 1006 m². Cena za m² w/w nieruchomości, ustalona przez 

rzeczoznawcę majątkowego wynosi 165 zł, natomiast proponowana przez Burmistrza cena 

sprzedaży tej nieruchomości, to 180 zł/m².  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/320/13 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 
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sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

19) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej położonej w Wyszkowie przy 

ul. Sikorskiego o powierzchni 1563 m². Cena za m² w/w nieruchomości, ustalona przez 

rzeczoznawcę majątkowego wynosi 138,10 zł, natomiast proponowana przez Burmistrza cena 

sprzedaży tej nieruchomości, to 138,45 zł/m².  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/321/13 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

20) Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy sześciu działek położonych w Wyszkowie przy 

ul. Graficznej. Wszystkie działki o łącznej  powierzchni 3083 m² będą zbyte jako jedna 

nieruchomość. Cena za m² w/w nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 

wynosi 78,50 zł, natomiast proponowana przez Burmistrza cena sprzedaży tej nieruchomości, 

to 120 zł/m².  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/322/13 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

21) Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy siedmiu działek położonych w Wyszkowie przy 

ul. Graficznej. Wszystkie działki o łącznej  powierzchni 5709 m² będą zbyte jako jedna 

nieruchomość. Cena za m² w/w nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 

wynosi 78,50 zł, natomiast proponowana przez Burmistrza cena sprzedaży tej nieruchomości, 

to 120 zł/m².  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/322/13 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

22) P. Puławska – Inspektor ds. Profilaktyki Uzależnień przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XXX/251/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 listopada 

2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2013 w Gminie Wyszków. Poinformowała, że 

w Programie przyjętym w 2012 roku wpisane jest dofinansowanie grupy pogłębionej dla osób 

współuzależnionych oraz przeprowadzenie warsztatów radzenia sobie ze złością dla osób 

uzależnionych od alkoholu będących w programie terapeutycznym poradni, natomiast 

w obecnym Programie proponuje się zmianę i przeznaczenie zaplanowanych środków na 

szkolenia dla pracowników lecznictwa odwykowego poradni.  

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXXIII/322/13 zmieniającą Uchwałę Nr XXX/251/12 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 listopada 2012 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013 

w Gminie Wyszków. 
 

Ad. 9 

P. Puławska – Inspektor ds. Profilaktyki Uzależnień przedstawiła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Narkotycznych i innych Uzależnień za rok 2012 w Gminie Wyszków 

(załącznik nr 3 do protokołu). Poinformowała, że bardzo szczegółowe sprawozdanie, zarówno 

w zakresie merytorycznym jak i finansowym, zostało przekazane radnym w materiałach na 

dzisiejszą sesję. Również szczegółowo sprawozdanie zostało przedstawione i omówione na 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Poprosiła o pytania i ewentualne uwagi 

dotyczące powyższego sprawozdania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. 10. 

P. Kamieniecka – Kierownik Świetlicy Socjoterapeutycznej przedstawiła Sprawozdanie 

z działalności Świetlicy Socjoterapeutycznej za 2012 rok (załącznik nr 4 do protokołu). 

Poinformowała, że szczegółowe sprawozdanie z działalności Świetlicy zostało przekazane 

radnym w materiałach na dzisiejszą sesję. Również szczegółowo sprawozdanie zostało 

przedstawione i omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Poprosiła 

o pytania dotyczące powyższego sprawozdania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 11. 

P. Ślesik – Nasiadko – Dyrektor Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 

Norwida w Wyszkowie za 2012 r. (załącznik nr 5 do protokołu). Poinformowała, że 

szczegółowe sprawozdanie z działalności Biblioteki zostało przekazane radnym oraz 

szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury. Następnie poprosiła 

o pytania dotyczące powyższego sprawozdania.  

P. Piórkowska poprosiła o przybliżenie tematu dotyczącego nowego rozporządzenia w 

sprawie bibliotek.  

P. Ślesik – Nasiadko poinformowała, że w szkołach, oprócz bibliotek szkolnych, usytuowane 

są również biblioteki publiczne, co powoduje dublowanie tych funkcji. Uważa, że zamiast 

dwóch, powinna być jedna, dobrze zaopatrzona placówka. Na chwilę obecną biblioteka 

szkolna podlega Ministerstwu Edukacji, natomiast publiczna - Ministerstwu Kultury. 

W związku z tym, przy obowiązujących przepisach, nie można połączyć tych dwóch 

jednostek w jedną placówkę. Nowe rozporządzenie przewiduje taką możliwość.  

Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że samorząd patrzy trochę szerzej na to 

zagadnienie. Jeżeli nowe przepisy wejdą w życie, urząd będzie przypatrywał się raczej stronie 

organizacyjnej i uzasadnieniu merytorycznemu niż kosztowemu przy łączeniu tych placówek. 

Jak na razie, nie są prowadzone na ten temat żadne rozmowy, ani nie został podjęte żadne 

decyzje. 
 

Ad. 12. 

P. Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Informację z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2012 (załącznik nr 6 do protokołu). 

Poinformowała, że powyższa informacja z działalności Ośrodka została szczegółowo 

przedstawiona i omówiona na posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Również 

każdy z radnych wraz z materiałami na sesję, otrzymał szczegółowe sprawozdanie z tej 

działalności. Dodała, że jeżeli chodzi o dane liczbowe dotyczące kwot realizowanych 

świadczeń, to w porównaniu z 2011 rokiem można zauważyć, że wydatki w 2012 roku są 

mniejsze. Powodem takiego stanu rzeczy jest wyłączenie z Ośrodka Pomocy Społecznej, 

domu środowiskowego „Soteria”. Odpowiadając na zadane na Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych pytanie radnego Zaremby, poinformowała, że na koniec 2012 roku, w pieczy 

zastępczej znalazło się 54 dzieci, natomiast w samym 2012 r. w pieczy zastępczej 

umieszczono 8 dzieci. 

P. Dziubłowski spytał, czy OPS jest przygotowana na taka sytuację, że nagle o pomoc do 

Ośrodka zwróci się duża ilość rodzin? Czy OPS jest w stanie zapewnić potrzebującym 

dzieciom nie tylko obiady, ale również kolacje? 

P. Mróz poinformowała, że każda pomoc przyznana jest na podstawie wywiadu 

środowiskowego. W ostatnim czasie można zauważyć wzrost przyznawanej pomocy 

finansowej. Pracownicy ośrodka reagują na każde zgłoszenie i generalnie, każdy kto 

potrzebuje takiej pomocy, to ją otrzymuje.  
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Ad. 13. 

P. Mróz przedstawiła Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie na lata 2012 – 2016. Sprawozdanie za rok 2012 (załącznik nr 7 do 

protokołu). Poinformowała, że szczegółowe sprawozdanie z realizacji powyższego Programu, 

zostało radnym przekazane wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Sprawozdanie zawiera 

zarówno informacje z Ośrodka Pomocy Społecznej jak i innych instytucji, które współpracują 

w zakresie zwalczania zjawiska przemocy domowej. Poprosiła o pytania i ewentualne uwagi 

dotyczące otrzymanego przez radnych sprawozdania. 

P. Piórkowska zauważyła, że ze sprawozdania wynika, że niewiele osób korzysta z pomocy 

w sytuacji kiedy występuje przemoc w rodzinie. 

P. Mróz poinformowała, że jest to bardzo trudny i bardzo skrywany problem. Obowiązują 

takie procedury, że osoby pokrzywdzone nie zawsze chcą zgłaszać tego typu problemy.  

Z-ca Burmistrza – P. Warpas uważa, że tego typu sprawy są zarówno poważne jak i bardzo 

delikatne. Działania prowadzone na terenie gminy, które dotyczą przemocy w rodzinie, są 

pewną nowością i aby realizować je jak najbardziej odpowiedzialnie, dwie panie z Gminy 

Wyszków bierze udział w szkoleniu w tym zakresie. 
 

Ad. 14. 

P. Mróz przedstawiła Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2012 – 2014. Sprawozdanie za rok 2012 (załącznik nr 8 do protokołu). 

Poinformowała, że szczegółowe sprawozdanie z realizacji powyższego Programu, zostało 

radnym przekazane wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Poprosiła o pytania i ewentualne 

uwagi dotyczące otrzymanego przez radnych sprawozdania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. 15. 

P. Abramczyk w imieniu Komisji i Finansów i Gospodarki podziękował Burmistrzowi 

i Komendantowi Straży Miejskiej za wprowadzenie od 1 marca w soboty, wieczorowo-

nocnych służb patrolowych. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że ze względu na pogodę, najprawdopodobniej 

nie uda się przed świętami wyremontować i posprzątać ulic ani zrobić nowych nasad zieleni 

wzdłuż tych ulic. Prace te zostaną wykonane po świętach, z chwilą kiedy pozwolą na to 

warunki atmosferyczne. 

P. Dziubłowski chciałby zgłosić do Banku nazw ulic nazwisko prof. Zbigniewa Religi, który 

po studiach rozpoczynał swoją pracę zawodową w wyszkowskim szpitalu. 

P. Ickiewicz – Sołtys Sitna zwróciła się z prośbą, aby częściej odśnieżać i sypać piaskiem 

niebezpieczny zakręt na ul. Żytniej.  Przez okres zimowy zdarzyło się tam wiele wypadków. 

P. Nasiadka również poprosił o częstsze i dokładniejsze odśnieżanie przez odpowiednie 

służby, drogi do Natalina czy Leszczydołu – Nowiny, np. na odcinku od przejazdu do 

nadleśnictwa. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że jest to droga powiatowa i wszystkie uwagi 

trzeba zgłaszać do powiatu. W zakresie urzędu jest posypywanie dróg, ale tylko na 

skrzyżowaniach.  
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P. Mickiewicz poinformował, że od dłuższego czasu we wszystkie weekendy, zamknięty jest 

budynek na dworcu PKS. Mimo tego, że gmina nie zarządza dworcem, uważa, że należałoby 

pomóc przyjezdnym, aby  również w soboty i niedziele mieli gdzie się schronić. 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, że na dzień dzisiejszy, właścicielem dworca jest 

firma prywatna i w związku z tym urząd nie ma wpływu na funkcjonowanie dworca. Sytuacja 

ulegnie zmianie od 2017 r., kiedy to w życie wejdą przepisy, przenoszące na gminy 

obowiązek w zakresie utrzymania wszelkiej komunikacji na terenie miasta. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że PKS jest firmą prywatną, która kieruje się 

wynikiem finansowym. Urząd stara się odkupić tereny od PKP, ale jest to bardzo trudne, 

ponieważ właścicielem tego terenu i znajdujących się na nim naniesień nie jest jedna, ale 

szereg spółek. Proces przejęcia przez gminę tego terenu trwa już kilka lat i jest szansa, że 

może zostanie on zrealizowany w tym roku. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Bachański przypomniał radnym o złożeniu do końca 

kwietnia br. oświadczeń majątkowych. 

 
 

Ad. 11. 

O godzinie 14.05 uznając porządek obrad XXXIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jacek Bachański dokonał zamknięcia 

obrad. 

 

 

Protokołowała    Sekretarz obrad       Wiceprzewodniczący Rady 

 

Bożena Czerwińska   Władysław Dudzik     Jacek Bachański 


